
Protokół nr 29/2017 

posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 17 stycznia 2017 r. w godz. 15
30

- 15
50 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                    

1. Zdzisław Koncewicz   – przewodniczący Komisji         

2. Wojciech Pająk                   – wiceprzewodniczący                                                      

3. Tadeusz Czerwiecki                                                                                                                                                

4. Sławomir Jan Szeszko                                                                              

5. Piotr Wasiukow       

Nieobecny -Zbysław Wojciech Grajek                                                                       

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                    

1. Łukasz Kurzyna  – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk                                                                                              

2. Małgorzata Włoskowska – naczelnik  wydz. AGP                                                                                         

3   Marcin Bonisławski – naczelnik wydz. RFZ                                                                                              

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zapytał  

o uwagi do porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie protokołu nr 28/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 20 grudnia 2016 r.  

2. Przyjęcie planu pracy Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej                    

w Suwałkach na 2017 rok.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego  terenu położonego na południe od GPZ „Reja”                   

w Suwałkach. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na objęcie  Suwalską 

Specjalną Strefą Ekonomiczną gruntów stanowiących własność Gminy Miasta Suwałki. 

5. Wolne wnioskii. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 28/2016 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach  w dniu 20 grudnia 2016 r.  

                                                                                                                                                   

Zdzisław Koncewicz poinformował, że do protokołu 28/2016 posiedzenia Komisji nie 

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty. 

 

 



Ad pkt. 2 

Przyjęcie planu pracy Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej                    

w Suwałkach na 2017 rok. 

Plan pracy stanowi załącznik nr 2 do protokołu.                      

 

Radny T. Czerwiecki zapytał czy weszła nowela ustawy prawo wodne. Zastępca 

prezydenta Ł. Kurzyna odpowiedział, iż na dzień dzisiejszy nie ma takiej ustawy.  

 

Głosowanie za przyjęciem planu pracy:                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych   (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała plan pracy Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach na 2017 rok. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego  terenu położonego na południe od GPZ „Reja”                   

w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Z-ca Prezydenta Ł. Kurzyna przedstawił przystąpienie do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania ww. fragmentu miasta. Teren oznaczony na mapie stanowiący 

załącznik położony jest pomiędzy ulicą M. Reja,  ul. Szpitalną na południe od GPZ „Reja”. Są 

to tereny częściowo zagospodarowane i zabudowane obiektami: stacji obsługi pojazdów, 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi wolno stojącymi  oraz budynkami wielofunkcyjnymi. 

Na tym terenie znajduje się budynek stare łaźni, w miejsce którego ZBM zamierza wybudować 

nowy budynek socjalny. Na budowę budynku socjalnego (około 50  mieszkań) chcemy pozyskać 

kredyt z Banku Gospodarstwa Krajowego. Również pojawił się inwestor prywatny, który chce 

rozpocząć budowę dwóch budynków wielorodzinnych.   

Radny S. Szeszko zapytał czym się różni budynek  socjalny od mieszkalnego?                             

Ł. Kurzyna odpowiedział, że  mieszkania socjalne są to takie mieszkania, które przysługują 

określonej grupie osób o najniższych dochodach, czy też w  trudnej sytuacji materialnej.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało    –  5  radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                          –  0 

wstrzymało się od głosu                –  0  

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  terenu położonego na 

południe od GPZ „Reja”  w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na objęcie  Suwalską 

Specjalną Strefą Ekonomiczną gruntów stanowiących własność Gminy Miasta Suwałki. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  



Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna poinformował, iż zaczyna brakować terenów 

inwestycyjnych  w granicach Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. W związku                          

z uchwaleniem nowego planu zagospodarowania SSSE na tym terenie znajdują się działki 

miejskie, które zostały w planie przewidziane pod rozwój funkcji przemysłowo – produkcyjnych, 

składów i magazynów. Po rozmowach z Zarządem SSSE przygotowywany jest wniosek                         

o rozszerzenie  granic SSSE o działki miejskie położone w Suwałkach  tj. 14,5 hektara.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało    –  5  radnych (jednogłośnie) 

przeciw                                          –  0 

wstrzymało się od głosu                –  0 

  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie  wyrażenia zgody  na objęcie  

Suwalską Specjalną Strefą Ekonomiczną gruntów stanowiących własność Gminy Miasta 

Suwałki. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Wolne wnioski.      

  Radny W. Pająk zapytał o realizację programu niskiej emisji w naszym mieście po roku 

funkcjonowania. 

  Z-ca Prezydenta Ł. Kurzyna odpowiedział, iż wszystkie zawarte umowy zostały 

zrealizowane. Rozliczenie takie zostanie przedstawione na kolejnej Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego.  Program ten miasto chce kontynuować również w roku bieżącym. Oprócz 

środków, które przeznaczone są z budżetu miasta to również  Miasto chce pozyskać środki 

zewnętrzne z Urzędu Marszałkowskiego z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego  w drugiej połowie bieżącego roku. Może zostać zwiększona kwota 

wsparcia  dla domków jednorodzinnych oraz dla wspólnot mieszkaniowych w budynkach 

wielolokalowych. 

   

  

 

                            Przewodniczący 

Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

Zdzisław Koncewicz 

 

         Protokół sporządziła: 

           Elżbieta Polańska 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


